

Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund

Tid: tisdag 17 november kl. 18:00

Plats: Skara

Närvarande: Ann Ohlsson, Leif Axelsson, Björn Westling, Bo Roos, Thomas Johansson, Hans Brolin, Bengt Larsson

1. Thomas öppnar mötet

2. Bengt Larsson justerar protokollet

3. Vi godkänner föregående protokoll

4. DM-mästare på hemsidan, statusrapport

Fler pärmar är nu inskannade, tillkommer 4 pärmar från Borås som Leif hanterar

5. Framtida distriktssamarbete med Halland, Göteborg och Bohuslän

Bohuslän har hoppat av, Göteborg och Halland fortfarande intresserade. Hans informerar att Borås försöker anordna en guldtävling i maj/juni. Borås får återkomma om eventuell stöttning från Västergötland behövs.

6. Ekonomirapport

Verksamhetsåret har börjat enligt plan, tyvärr minskade antal lag i DIV4 med 4.

7. Arvode för biträdande tävlingsansvarig

Vi beslutar att biträdande tävlingsansvarig får samma ersättning som DTL, 900 kr/ år. Vi beslutar också att suppleanter i styrelsen får samma ersättning som ordinarie, 400 kr/år.

8. Fördelning av platser till Div III

Vid tre platser så går två till Skaraborgsgruppen och en till Boråsgruppen, vid reserv går den först till Skaraborg sedan Borås.

9. DM Lag – kval, semifinal och final

Vi har just nu Tibro 5 lag, Skövde 3-4 lag, Stenstorp 6 lag, Levene 4 lag, Borås 6 lag och i Alingsås 12 lag. Totalt 36-37 lag. Det ger oss 3 semifinaler, där man tar med sig resultaten från inbördes möten i kvalomgången. Direkt till final går 2 lag från Alingsås, placering 3 – 6 spelar semifinal. Samtliga semifinaler spelas 30:e januari 2016.

I Vårgårda spelar 4 lag från Alingsås och Borås, om 4 platser i finalen.

I Suntak spelar 3 lag från Levene och 3 från Stenstorp om 3 platser i finalen.

I Mariestad spelar 2-3 lag från Skövde och 3-4 lag från Tibro, om 3 platser i finalen.

Vi rekommenderar att semifinalerna spelar barometer, men varje arrangör beslutar efter förutsättningarna.

Finalen spelas med förlagda givar. Önskemål finns om IAF, möjligheten undersöks.

10. Utbildningar

Det finns önskemål om ännu en utbildning av tävlingsledare steg 1, Thomas och Bengt planerar en dag under våren i Boråsområdet. Vi diskuterar även fortbildning för steg 2, vi undersöker intresset till nästa möte.

11. Rapport från riksstämman.

Ann informerar från riksstämman. Uppgradering websidan, BIT-projektet, diskuterades, sista delarna klart under 2016. Övergång till BIT kommer ske genom utbildning på klubb och distriktsnivå. Ann lyssnar nästa styrelsemöte om mer detaljer finns. Västergötlands motion om semifinalplatsfördelning gick igenom. Riksstämman beslutade att fortsätta försöka komma med i riksidrottsförbundet.

12. Övriga frågor

- a. Uppdatering av e-post, sekreteraren hämtar nya adresser för Leif, Ann och HansB
- b. Lokal Chairmans cup diskuteras, dvs. gröna hissen över 6 brickor x 10 matcher. Vi ger Christer i uppdrag att arbeta fram en datum inför 2017.

Nästa möte tisdag 26:e januari, 18:00. CGI Skara, Skaraborgsgatan 17

Sekreterare

Justeras

Bo Roos

Bengt Larsson